
ACTA DE LA SESSIÓ CONSELL DE PRESIDÈNCIA DEL CONSELL COMARCAL DEL 
SEGRIÀ 

Identificació de la sessió:
Núm. 1/2020
Caràcter: ordinari 
Data: 21 de gener de 2020
Horari: de les 12.00 h a les 15.00 h
Lloc: Despatx presidència 

Hi assisteixen:
President David Masot Florensa
Vicepresident segon
Vicepresidenta tercera

Hilari Guiu Sentis 
Maria Teresa Malla Aigé

Portaveu Junts Joan Carles Garcia Guillamon 
Portaveu ERC Oriol Verdú Polo
Consellera/a Comarcal Silvia Olmo Pareja

Josep Ramon Solsona Oliva
Josep Lluis Huguet Beà

També hi assisteixen:
Anna Jordà, assessora
Manel Solé Agustí, assessor 
Sergi Fo Pifarré, gerent del Consell Comarcal
Tomàs Torán Solaní, interventor
Carme Vallés Fort, secretària

Excusa la seva assistència:
Antoni Bosch Carabante

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior de 4 de desembre de 2019.
2. Informe de la proposta de Pressupost Comarcal 2020
3. Informe de la proposta dels representants dels treballadors, d’horari per a la 

conciliacióde la vida familiar i laboral 
4. Informe de la reunió dels Ajuntaments programa FEDER "Paisatges de Ponent"
5. Informe del desplegament del Conveni de transició Energètica Segrià.
6. Àrea Ensenyament: informe reunió comissió de seguiment del contracte de menjador 

escolar
7. Informe de seguiment de l’Àrea Turisme i Consum
8. Àrea Joventut i Cultura: incorporació noves referents
9. Àrea Medi Ambient: situació actual servei de recollida

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. Aprovació de l’acta de la sessió de 4 de desembre de 2019.

Es sotmet a aprovació l’acta corresponent a la sessió de 4 de desembre de 2019 que ha estat 
lliurada juntament amb la convocatòria i és aprovada per unanimitat dels assistents.
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2. Informe de la proposta de Pressupost Comarcal 2020

El Sr. Josep Solsona, cap de l’àrea d’Hisenda, exposa el nou resum comparatiu del projecte 
de pressupost per a l’exercici 2020, en els termes següents:

RESUM COMPARATIU PRESSUPOST 2019 - 2020

 2019 2020 2020-2019

Departaments Ingressos Despeses Dif (I-D) Ingressos Despeses Dif (I-D) Dif

Serveis Tècnics 350.350,00 265.800,00 84.550,00 409.271,69 304.500,00 104.771,69 20.221,69

Residus 4.949.300,00 4.951.167,00 -1.867,00 4.442.507,28 4.491.603,49 -49.096,22 -47.229,22

CAAC 109.000,00 107.700,00 1.300,00 112.060,65 117.900,00 -5.839,35 -7.139,35

Serveis Socials 3.162.185,00 3.220.800,00 -58.615,00 3.479.225,71 3.466.212,92 13.012,79 71.627,79

SOC 35.750,00 35.750,00 0,00 865.613,45 865.613,45 0,00 0,00

Ensenyament 4.468.210,00 4.368.250,00 99.960,00 4.402.160,13 4.282.909,13 119.251,01 19.291,01

Cultura 20.800,00 35.700,00 -14.900,00 21.250,00 38.900,00 -17.650,00 -2.750,00

Turisme 47.000,00 66.800,00 -19.800,00 51.000,00 93.400,00 -42.400,00 -22.600,00

Serveis Generals 1.141.685,00 1.232.313,00 -90.628,00 1.238.000,63 1.360.050,53 -122.049,90 -31.421,90

Total 14.284.280,00 14.284.280,00 0,00 15.021.089,54 15.021.089,54 0,00 0,00

El Sr. Solsona explica que cal ser conscient que al Consell Comarcal existeixen despeses 
estructurals per al finançament de les quals caldria obtenir un finançament real.

El  Gerent  explica  que  cal  continuar  lliutant  per  tal  que  s’incrementi  el  percentatge  de 
finançament per a l’àrea de Serveis Socials.

El President explica que es lluitarà per aquest tema conjuntament amb el Consell Comarcal 
de la Noguera i el Consell Comarcal de l’Urgell,  que es troben en la mateixa situació. Es 
perfilarà  una estratègia  comuna per  fer  més força i  aconseguir  que s’incrementi  aquest 
percentatge.

3.  Informe  de  la  proposta  dels  representants  dels  treballadors,  d’horari  per  a  la 
conciliació de la vida familiar i laboral

El  Gerent  explica  que està previst  que si  amb motiu de la  liquidació  del  pressupost  de 
l’exercici 2019 es verifica que es compleixen els requisits, es va proposar negociar l’horari 
d’estiu  pels  mesos  de  juliol  i  agost.  Explica  que  la  representació  dels  treballadors  ha 
proposat que, donat que per a l’any 2020 existeixen 3 dies d’assumptes propis extra per 
recuperació de dies festius que cauen en dies no laborables 15 d’agost i 26 d edesembre i el 
dia 29 de febrer, aquests dies suposin una ampliació de l’horari d’estiu també pels mesos de 
juny i setembre.
El Consell de Presidència analitza la proposta i s’acorda que aquesta no sigui l’opció única, 
sinó que els treballadors que vulguin puguin gaudir d’aquests dies d’assumptes propis extra 
o que els gaudeixin amb la reducció horària. Es donarà compte d’aquesta proposta a la 
representació sindical per tal de concretar-la.
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El Gerent també informa que s’ha de parlar de l’oferta d’ocupació que es va aprovar l’any 
2018 i que es troba pendent d’executar. També s’ha donat trasllat de la proposta de bases 
per a la creació d’una borsa d’arquitectes, en la que s’ha considerat necessari fer una prova 
atesa la singularitat tècnica dels llocs a proveir.

4. Informe de la reunió dels Ajuntaments programa FEDER "Paisatges de Ponent"

El Gerent informa que cla fer una reunió amb els ajuntaments implicats amb el projecte 
FEDER  Paisatges  de  Ponent,  per  tal  d’informar-los  d’uns  pagaments  que  es  troben 
pendents  per  part  de  l’empresa  que va redactar  el  projecte  que es  va  presentar  per  a 
sol·licitar l’ajut FEDER.

5. Informe del desplegament del Conveni de transició Energètica Segrià.

El  Gerent  informa que existeix  una  proposta  de treball  consistent  en què la  tècnica  de 
Leader Ponent potdrà fer visites als ajuntaments cada quinze dies o a demanda. També a 
empreses del territori, estant previst que l’AODL faci els contactes. Està previst també fer 
reunions amb escoles.
Per al Consell comarcal existeix una proposta de treball. Existirà un enginyer industrial a la 
nostra disposició per temes energètics, de biomassa, etc.  La tècnica recomana baixar la 
potència el que suposarà un estalvi de 7.800 €/anuals.

6.  Àrea  Ensenyament:  informe  reunió  comissió  de  seguiment  del  contracte  de 
menjador escolar

La Sra. Sílvia Olmo, cap de l’Àrea d’Ensenyament, explica que s’estan treballant els nous 
plecs. Està prevista la reunió de la comissió de seguiment a la que estan convocats els 
portaveus, els representants de la FAPAC i Ensenyament. En els nous plecs es preveuen 3 
lots per zones, i es limitarà l’adjudicació a un màxim de 2 lots per licitador.
Informa que per tal que l’assistència a aquesta comissió sigui retribuïda, caldrà preveure al 
proper ple la seva creació com a òrgan complementari de l’organització comarcal i aprovar la 
indemnització per assistència que procedeixi. 

S’analitzen i es debaten diversos aspecte i possibilitats a incloure en aquests plecs. La Sra. 
Anna Jordà proposa que no vingui prefixat en els plecs si  un escola és de línia freda o 
calenta, i  que es pugui deixar obert a determinar per l’empresa que resulti  adjudicatària. 
S’acorda estudiar la viabilitat d’aquesta proposta i altres que es puguin plantejar.

9. Àrea Medi Ambient: situació actual servei de recollida

A petició del Sr. Hilari Guiu s’avança aquest punt de l’ordre del dia.
El Sr. Guiu exposa que cal fer un estudi de les freqüències de la recollida als municipis amb 
el sistema per illes, ja que al juliol de 2020 acaba la modificació que fou aprovada i el límit 
màxim per continuar aquesta modificació és molt just per atendre totes les necessitats.

La  Sra.  Teresa  Malla  explica  que  la  deixalleria  d’Almenar  actualment  està  sense  porta 
deguat a actes vandàlics. Hi ha moltes queixes de restaurants perquè es dona molt mal 
servei.
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El Sr. Joan Carles Garcia opina que cal que s’entrin les queixes per registre a la vista de les 
quals caldria aplicar el règim de sancions per incompliment previst als plecs de clàusules.

7. Informe de seguiment de l’Àrea Turisme i Consum

El Sr. Huguet explica que s’ha previst una partida al pressupost per contractar una persona 
destinada  exclusivament  a  Consum.  Cal  convocar  una borsa de treball  per  disposar  de 
personal que digui a terme aquestes tasques.

El Gerent explica que el Departament veu bé aquesta proposta per tal de tirar endavant el 
servei.

8. Àrea Joventut i Cultura: incorporació noves referents

La Sra.  Teresa Malla  informa que el  31 de desembre es van incorporar les dues noves 
referents de Joventut, finançades pel Departament de Treball que continuaran la tasca que 
es va dur a terme per les anteriors  referents.  Es preveu que aquestes persones també 
puguin  col·laborar  amb Cultura i  Joventut,  donat  que s’hi  duen a terme actuacions amb 
incidència transversal en el seu àmbit d’actuacio.

10. Informes de Presidència

El President informa que el 31 de gener està prevista la col·locació de la primera pedra a les 
obres de l’abocador comarcal.
També informa que avui s’ha signat amb la Caixa la renovació de la pòlissa per import de 
900.000 € per atendre les necessitats de tresoreria i poder fer front als pagaments en els 
terminis legalment previstos.

11. Precs i preguntes
No se’n formulen.

I  sense  cap  altre  assumpte  a  tractar  s'aixeca  la  sessió,  en  la  data  i  hora  previstos  a 
l’encapçalament, de la qual lliuro aquesta acta i en dono fe.

Vist i Plau
El President

David Masot Florensa
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